



st:Ann

by Stehmann

COLLECTION
SUMMER 2022

ST.ANN – EINE NEUES KAPITEL MODEGESCHICHTE BEI STEHMANN

Mit dem Launch von st.Ann schreiben wir als Familienunternehmen ein neues Stück unserer Modegeschichte: ein Stehmann Label in Premiumqualität für modeverliebte Frauen. Selbstbewusst und spontan legt die st.Ann Kundin Wert auf angesagte Modetrends.

Die Philosophie der neuen Stehmann Linie st.Ann ist es, einer Kundin zu begegnen, die ihren Stil kennt. Selbstsicher probiert sie neue Modethemen aus, immer mit dem Anspruch an hervorragende Passformen. Ihrem Gespür für hochwertige Materialien, einer traditionellen Fertigung und aktuellen Trends begegnen wir mit Entwürfen, die all dies mit entspanntem Komfort vereinen. Mit den Hosen von st.Ann lassen sich modische Statements setzen und zeitlosen Looks ein stilvolles Upgrade geben.

ST.ANN - A NEW CHAPTER OF THE STEHMANN FASHION HISTORY

With the launch of st.Ann, as a family business we write a new chapter of our fashion history: a premium quality Stehmann label for women who are in love with fashion. The st.Ann female consumer attaches great importance to hip fashion trends with self-confidence and spontaneity.

The philosophy of the new Stehmann brand st.Ann is to meet women who know their style. She confidently tries out new fashion themes, always aiming for an excellent fit. We meet her feeling for high-quality materials, traditional production and current trends with designs that combine all of this with relaxed comfort. With the pants of st.Ann you can make fashion statements and give timeless looks a stylish upgrade.

View launch video:



EASY JOGPANTS

Modische Easyness in perfekter Passform. Sportswear Details und angesagte Prints treffen auf smarte Materialien. We love it!

Fashionable easyness with a perfect fit. Sportswear details and trendy prints meet smart materials. We love it!

STYLE ROXANA

Style-Nr: 905001 69144 | Colour: 900 schwarz





STYLE ROXANA25

Style-Nr: 905016 41185 | Colour: 4309 sage

SUSTAINABLE FIBRES

Die Styles Irby und Fabia punkten mit der sehr wertigen und nachhaltigen Qualität aus TENCEL™ Lyocellfasern. Die biobasierten Fasern stammen aus dem nachwachsenden Rohstoff Holz, werden umweltschonend hergestellt, sind biologisch abbaubar, kompostierbar und können wieder vollständig an die Natur zurückgegeben werden. Ein perfektes Sommermaterial, atmungsaktiv und feuchtigkeitsregulierend.

The styles Irby and Fabia score with the very valuable and sustainable quality made of TENCEL™ Lyocell fibers. The bio-based fibers come from the renewable raw material wood, are produced in an environmentally friendly way, are biodegradable, compostable and can be completely returned to nature. A perfect summer material, breathable and moisture regulating.

STYLE IRBY

Style-Nr: 905037 71039 | Colour: 2034 pinkstrawberry





STYLE FABIA

Style-Nr: 905030 71039 | Colour: 4310 laurel oak



PAPERTOUCH & COTTON

Die softe Popeline Qualität in einer anspruchsvollen, ganz leichten Papertouch Variante fällt sommerlich luftig und wirkt dabei sehr hochwertig.

The soft poplin quality in a sophisticated, very light papertouch variant is summery and airy and looks very high quality.

STYLE LIMETTE

Style-Nr: 905036 91145 | Colour: 3035 santorini blue



STYLE FOXIE

Style-Nr: 905021 41895 | Colour: 301 marine



STYLE HOLLI

Style-Nr: 905029 41895 | Colour: 100 weiß





STYLE FARSI

Style-Nr: 905006 41361 | Colour: 3036 slate blue



PALAZZO PANTS AND VISCOSE PRINTS

Volumen, lange und fließende Qualitäten sorgen für ein Modestatement. Unvergesslich edel wirken die leuchtenden Drucke auf den seidigen Oberflächen unserer hochwertigen Viskose.

Volume, long and flowing fabrics make a fashion statement. The luminous prints on the silky surfaces of our high-quality viscose are outstanding.

STYLE FRIEDA2

Style-Nr: 905019 91143 | Colour: 024P sand



STYLE FRIEDA2
Style-Nr: 905025 91161 | Colour: 028P fuchsia pink



STYLE FARIDA
Style-Nr: 905013 91161 | Colour: 033P oliv



STYLE SAPHIR2

Style-Nr: 905026 91143 | Colour: 029P super pink



STRETCHY LINEN

Hochwertiges Sommerleinen mit Elasthan in neuen Silhouetten wie die Jogpants ROXANA und Bermuda ROXANA. Eyecatcher: Wide Leg Pants Katja in einem pastelligen Streifenmuster.

High-quality summer linen with elastane in new silhouettes such as the ROXANA jogpants and ROXANA bermuda shorts. Eyecatcher: Katja wide leg pants in a pastel striped pattern.

STYLE KATJA2

Style-Nr: 905022 20108 | Colour: 8109 multicolor





STYLE ROXANA26

Style-Nr: 905027 40275 | Colour: 6024 summer melon



STYLE ROXANA23

Style-Nr: 905012 40275 | Colour: 2034 pink strawberry

COLLECTION SUMMER 2022

1. LIEFERTERMIN
1ST DELIVERY DATE

24.01.2022 - 25.02.2022

2. LIEFERTERMIN
2ND DELIVERY DATE

28.02.2022 - 25.03.2022



STYLE HOLLI

Style-Nr: 905029 41895
100 weiß
LT 2



STYLE FARSI

Style-Nr: 905006 41361
3036 slate blue
LT 2



STYLE FRIEDA2

Style-Nr: 905019 91143
024P sand
LT 1



STYLE ROXANA

Style-Nr: 905001 69144
900 schwarz
LT 1



STYLE ROXANA25

Style-Nr: 905016 41185
4309 sage
LT 1



STYLE IRBY

Style-Nr: 905037 71039
2034 pink strawberry
LT 1



STYLE FRIEDA2

Style-Nr: 905025 91161
028P fuchsia pink
LT 2



STYLE FARIDA

Style-Nr: 905013 91161
033P oliv
LT 1



STYLE SAPHIR2

Style-Nr: 905026 91143
029P super pink
LT 2



STYLE FABIA

Style-Nr: 905030 71039
4310 laurel oak
LT 1



STYLE LIMETTE

Style-Nr: 905036 91145
3035 santorini blue
LT 2



STYLE FOXIE

Style-Nr: 905021 41895
301 marine
LT 2



STYLE KATJA2

Style-Nr: 905022 20108
8109 multicolor
LT 2



STYLE ROXANA26

Style-Nr: 905027 40275
6024 summer melon
LT 2



STYLE ROXANA23

Style-Nr: 905012 40275
2034 pink strawberry
LT 2

st:Ann

by Stehmann

Kontakte und Messetermine / Contacts and trade fair dates:

<https://stehmann.de/agencies>

Stehmann Mode GmbH

Hansastr. 22 | D-90766 Fürth

T + 49 911 7590-211 | verkauf@stehmann.de

  **STEHMANN.DE**